



O'ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIY TA'LIM, FAN VA INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI

BUXORO DAVLAR PEDAGOGIKA INSTITUTI

Murojaat uchun:

+998914428866
(Istamova Shohida)

+998914011123
(Ro'ziyeva Sadoqat)

Bizning manzil:
Buxoro shahar
Piridaskir ko`chasi 2-uy

Maqolalar quyidagi
telegram manzilini orqali
qabul qilinadi

@Istamova_Sh01



@ISTAMOVA_SH01

To'lov uchun hisob
raqam:
8600 3129 7223 5846
(Istamova Shoxida)

AXBOROT XATI

YANGI O'ZBEKISTON TARAQQIYOT STRATEGIYASI: MAKTABGACHA TA'LIM TIZIMINING INNOVATSION RIVOJLANISH ISTIQBOLLARI RESPUBLIKA ILMIY-AMALIY ANJUMANI

Anjumanning ilmiy yo'nalishlari

- 1.Maktabgacha ta'lismi tizimida pedagogik faoliyat mazmuni va taraqqiyot strategiyalari
- 2.Maktabgacha ta'limga davlat va nodavlat maktabgacha ta'lilmot tashkilotlarida ta'lismi mazmunini takomillashtirish
- 3.Maktabgacha ta'lilmot tashkilotlari innovatsion faoliyatga tayyorlash
- 4.Maktabgacha ta'lilmot rivojlantirishda xalqaro tajribalar tahlili
- 5.Oliy ta'lismi muassasalarida bo'lajak mutaxassislarni tayyorlash istiqbollari

Anjumanga taqdim etiladigan materiallarga talablar:

Maqolalar anjuman ilmiy yo'nalishlariga oid dolzarb mavzularda, ilmiy tahlil va tugallangan fikrlar asosida, ilmiy amaliy tavsiyalarni o'z ichiga qamrab olgan, imloviy xatolarsiz, tahrir qilingan holda taqdim etilishi lozim. Konferensiya ishchi tillari: o'zbek, rus, ingliz, nemis, fransuz, ispan, turk, xitoy, koreys tillari.

Taqdim etilayotgan tezis va maqolalar hajmi 3-6 betgacha bo'lishi mumkin. Anjuman materiallari WORD 2007-2016 formatida Times New Roman shriftida, 14 kegl, satrlar oralig'i 1,15 interval, sahifalar chapdan va yuqorida 2,5 sm, pastdan va o'ngdan 2 sm qoldirilgan holda bo'lishi lozim.

Anjumanga materiallarni taqdim etish muddati.

Anjumanda qatnashish uchun talabgorlar 2023-yil 10-noyabrgacha belgilangan tartibda materiallarni va anketani quyida ko'rsatilgan elektron manzilga jo'natishlari lozim.

Taqdim etiladigan materiallar anjumanning qaysi ilmiy yo'nalishiga mo'ljallanganligi aniq ko'rsatilishi zarur. Tashkiliy qo'mita yuborilgan materiallarni tahrir qilish huquqiga ega.

Anjumanga material taqdim etish uchun har bir betga 20 000 (yigirma ming) so'mdan badal puli to'lanadi.



МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И ИННОВАЦИЙ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН

Для справки:

+998914428866
(Истамова Шохидা)

+998914011123
(Рузиева Садокат)

Наш адрес:
Город Бухара ул.
Пиридастира, дом 2

Статьи принимаются
по следующему
теграмм-адресу:

@Istamova_Sh01



Номер платежного
счета:
8600 3129 7223 5846
(Истамова Шохиды)

БУХАРСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ ИНСТИТУТ

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

СТРАТЕГИЯ РАЗВИТИЯ НОВОГО УЗБЕКИСТАНА: ПЕРСПЕКТИВЫ ИННОВАЦИОННОГО РАЗВИТИЯ СИСТЕМЫ ДОШКОЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ РЕСПУБЛИКАНСКАЯ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ

Конференция будет проходить по следующим секциям:

1. Содержание и стратегии развития педагогической деятельности в системе дошкольного образования
2. Совершенствование содержания образования в государственных и негосударственных организациях дошкольного образования .
3. Подготовка дошкольных образовательных организаций к инновационной деятельности.
4. Анализ международного опыта развития дошкольного образования
5. Перспективы подготовки будущих специалистов в высших учебных заведениях

Требования к материалам, представляемым на конференцию:

Статьи должны быть представлены по актуальным темам научных направлений конференции, на основе научного анализа и законченных мнений, включая научно-практические рекомендации, без орфографических ошибок и отредактированы. Рабочие языки конференции: узбекский, русский, английский, немецкий, французский, испанский, турецкий, китайский, корейский.

Объем представляемых тезисов и статей может достигать 3-6 страниц. Материалы конференции должно оформляется в формате WORD 2007-2016, шрифт Times New Roman, 14 кегеля, межстрочный интервал 1,15 интервала, страницы слева и сверху 2,5 см, снизу и с право на расстоянии 2 см.

Срок подачи материалов на конференцию.

Для участия в конференции участникам необходимо до 10 ноября 2023 года отправить материалы и заявку на адрес электронной почты, указанный ниже.

Необходимо четко указать, какому научному направлению конференции предназначены представленные материалы. Оргкомитет имеет право редактировать представленные материалы.

За представление материала на конференции взимается 20 000 (двадцать тысяч) сумов за страницу.



MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATION OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN

BUKHARA STATE PEDAGOGICAL INSTITUTE

For reference:

+998914428866

(Istamova Shohida)

+998914011123

(Ruziyeva Sadokat)

Our address:
Bukhara city
Piridaskir 2 street

Articles are accepted
through the following
telegram address
@Istamova_Sh01



Payment account
number:
8600 3129 7223 5846
(Istamova Shokhida)

CALL FOR PAPER

NEW UZBEKISTAN DEVELOPMENT STRATEGY: PROSPECTS FOR INNOVATIVE DEVELOPMENT OF PRESCHOOL EDUCATION SYSTEM

SCIENTIFIC-PRACTICAL CONFERENCE OF THE REPUBLIC

Scientific directions of the conference

1. Contents of pedagogical activities and development strategies in the preschool education system
2. Improvement of educational content in state and non-state preschool education organizations in preschool education
3. Preparation of preschool educational organizations for innovative activities
4. Analysis of international experiences in the development of preschool education
5. Prospects of training future specialists in higher educational institutions

Requirements for materials presented to the conference:

The articles should be presented on the current topics of the conference's scientific directions, on the basis of scientific analysis and completed opinions, including scientific practical recommendations, without spelling errors, edited. Working languages of the conference: Uzbek, Russian, English, German, French, Spanish, Turkish, Chinese, Korean.

The volume of presented theses and articles can be up to 3-6 pages. Conference materials in WORD 2007-2016 format, Times New Roman font, 14 kegel, line spacing 1.15 intervals, pages from the left and top 2.5 cm, from the bottom and should be left 2 cm from the right.

Deadline for submission of materials to the conference.

In order to participate in the conference, applicants should send the materials and the application form to the email address indicated below by November 10, 2023.

It is necessary to clearly indicate which scientific direction of the conference the presented materials are intended for. The organizing committee has the right to edit the submitted materials.

A fee of 20,000 (twenty thousand) soums per page is paid for the presentation of material to the conference.